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Abstract (en)
[origin: CN115196058A] The invention relates to a method for filling an at least partially gas-permeable container (7) with a bulk filling material (2),
characterized in that the container (7) is subjected to negative pressure on the outside in order to form a filling material supply to the interior of the
container (7) via a filling material line (4), the filling process being assisted after the end of a first filling period by applying pressure to the filling
material line (4).

Abstract (de)
Das Verfahren zum Befüllen eines zumindest teilweise gasdurchlässigen Behältnisses (7) mit schüttfähigem Gut (2) ist dadurch gekennzeichnet,
dass das Behältnis (7) außenseitig mit einem Unterdruck beaufschlagt wird, um eine Füllgutzufuhr durch eine Füllgutleitung (4) in das Innere des
Behältnisses (7) zu erzeugen wobei nach Ablauf einer ersten Füllzeit der Befüllvorgang durch Druckbeaufschlagung der Füllgutleitung (4) unterstützt
wird.
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